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Interpellation  

Till ordförande i kommunstyrelsen, kommunalråd Mikael Rubin (M), angående investeringsbehov 

för kommunal service kopplat till sjöstaden 

Trelleborg har växt stadigt de senaste åren. Att vi blir fler Trelleborgare medför både intäkter och 

kostnader. Det planeras byggas upp emot 6000 nya bostäder i det nuvarande hamnområdet går det 

att läsa i Trelleborgs Allehanda i veckan. Det medför såklart stora kostnader. Det finns mycket mer 

som kostar pengar än den miljardinvestering i ringväg och infart som länge kopplats till projektet. 

Byggnader behöver rivas, marker behöver saneras och inte minst behövs förskolor, skolor, VA-nät 

och annan kommunal service som nya invånare kräver byggas. 

Med denna anledning ställer jag följande frågor till kommunstyrelsens ordförande Mikael Rubin (M): 

 Om man bortser från ringväg och infart, hur stor uppskattas kostnaderna bli för 
Trelleborgs kommun att å ena sidan förbereda tomterna, och å andra sidan bygga de 
förskolor, skolor, VA-nät och annan kommunal service som så många nya invånare 
kräver i sjöstadsprojektet. 

 Av vem ska dessa investeringar finansieras? 
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